



**Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Minister Dingli Chen

[dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Pastor Stone Wang

[swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang

[htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

---

**February 11, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the brothers and sisters can build a community of love and unity.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

**Nehemiah 8:1-18**

**Reading**

**Sermon**

Brother Egan Yip

**Living Out the Word of God**

I. Introduction – Times Have Changed

II. The Importance of the Word of God

III. Conclusion

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

**English Service**  
Pastor Tang

**Next Week's Sermon Speakers**

**Chinese Service**  
Pastor Wang

**RCCCW Worship**  
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年2月11日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

爲我們可以建立一個相愛合一的教會禱告。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 100:4-5	[眾立]
唱詩	HOL#16 主治萬方	
公禱		
唱詩	新年心祝福 活出愛	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	尼希米記 8 : 1-18	[眾立]
證道	汪牧師 以斯拉教導民衆律法書	[眾坐]
	一、以斯拉新年教導民衆律法書 8 : 1-8	
	二、民衆因爲明白律法書而快樂 8 : 9-12	
	三、民衆遵守律法書守住棚節 8 : 13-18	
回應詩	HOL#247 藉我賜恩福	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜  
鄧牧師

中文崇拜  
汪牧師

西區崇拜  
陳定立傳道

## 報告事項

1. 請繼續為周明恩、岑詠竹、Jonathan、何志揚、Georgina 和馬麗明禱告，因他們將於 2 月 13-24 日在印度宣教。
2. 2023 年的奉獻收據已經發出。如果您還沒有收到或有疑問，請聯系司庫吳麗紅姐妹。
3. 今年的中國新年慶祝活動將於 2 月 24 日禮拜六下午 3 點至 7 點在母堂舉行。我們鼓勵大家都利用這個機會邀請新朋友參加這次慶祝活動。
4. 本月博愛團契的聚會將於 2 月 24 日中國新年慶祝活動時舉行。詩班在當天下午 3:50 排練。
5. 下次的受洗典禮將於 3 月 31 日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
6. 歡迎以下弟兄姊妹正式成為教會會員：董立海、何信良、楊歡、杜淑珍、唐頌紅、李富華、徐鳳蘭、楊羅以、張梨花和鍾天憫。

## **Announcements**

1. Let us continue to pray for Ming-Yan & Ada Chow, Jonathan Chow, Patrick & Georgina Ho and Lai-Ming Ma as they head to India from February 13<sup>th</sup> – 24<sup>th</sup>.
2. All 2023 Offering letters have been sent out. If you have not received your offering letter and/or have any questions, please contact our treasurer, sister Lihong Wu.
3. This year's Chinese New Year celebration outreach is on Saturday, February 24th from 3-7 PM in Penfield. Everyone is encouraged to use this opportunity to invite and bring new friends to this celebration.
4. The February Agape Fellowship meeting will be held on February 24th during the Chinese New Year celebration. The chorus rehearsal will be 3:50 PM that day.
5. Our next baptism service will be on Sunday, March 31st. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.
6. Welcome to the following brothers and sisters who officially became church members: Brothers Lihai Dong , Xinliang He, Huan Yang , and sisters Jenny Du , Song Lew , Anna Li , Fenglan Xu , Lois Yang , Lihua Zhang , and Mercy Zhong.